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Zápis č. 4/2010 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

 
Miesto konania: zasadačka AVF 

Dátum a čas konania:  11. máj 2010, od 15:00 hod 

 

Prítomní: P. Pašš; M. Gajdošíková; J. Paštéková; T. Kamenec; P. Kolevská; M. Luther; R. Ťavoda; 
M. Drobný; 

 M. Šmatlák, riaditeľ; A. Škreko, predseda DK AVF 
 
Ospravedlnení: z celého rokovania N. Slavíková, zo začiatku rokovania M. Gajdošíková a M. Drobný. 
 
Vzhľadom k tomu, že v pôvodne stanovenom čase začiatku rokovania 14:00 hod nebola v sále 
prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov rady, predseda rady podľa čl. 4 ods. 4 Rokovacieho 
poriadku Rady AVF presunul začiatok na 15:00 hod. 
 
O 15:00 predseda rady otvoril 4. rokovanie, privítal prítomných členov rady a zástupcov verejnosti, 

ktorých upozornil, že podľa Rokovacieho poriadku Rady AVF čl. 6 ods. 1 účasť verejnosti na 

rokovaniach rady sa umožňuje do naplnenia kapacity miest rokovacej miestnosti. Zároveň predseda 

rady môže vykázať z rokovacej miestnosti osoby prítomné ako verejnosť, ak tieto osoby rušia priebeh 

rokovania rady, preto prítomných požiadal, aby stíšili alebo vypli mobilné telefóny.    

 

Na úvod predseda ospravedlnil z celého rokovania p. N. Slavíkovú, ktorá je na zahraničnej služobnej 

ceste a za overovateľa zápisu navrhol p. T. Kamenca. V súvislosti návrhom programu predseda rady 

upozornil na skutočnosť, že druhý bod programu: Informácia o rozhodnutiach riaditeľa k žiadostiam 

pre výzvu č. 2/2010 je podľa čl. 6 ods. 1 prvá veta rokovacieho poriadku rady v spojení s § 8 ods. 4 

zákona č. 516/2008 Z. z. rada povinná prerokovať v neverejnom režime, preto navrhol zmeniť poradie 

bodov č. 2 a 4. Následne dal o prednesených návrhoch hlasovať. 

 

Návrh programu 4. rokovania rady: 

1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

2. Rôzne  

3. Informácia o rozhodnutiach riaditeľa k žiadostiam pre výzvu č. 2/2010 

4. Návrh na rozdelenie finančných prostriedkov na podprogramy pre výzvu č. 3/2010 

 

1. Hlasovanie: 

ZA:  6 (P. Pašš, J. Paštéková, T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda, P. Kolevská), PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF 
návrhy schválila.   
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1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI RADY A AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ 

MEDZI ZASADNUTIAMI A KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

A. Informácia o činnosti AVF 

A.1 Riaditeľ fondu informoval členov rady: 

 vo Výzve č. 3/2010 bolo zaregistrovaných a doručených 30 žiadostí, z toho 29 je úplných 

a v jednom prípade bola odoslaná výzva na doplnenie žiadosti; 

 predložil písomnú informáciu o priebežnom stave uzatvárania zmlúv medzi fondom 

a žiadateľmi:  obidvoma stranami je podpísaných 7 zmlúv; na 1 zmluvu už bola aj 

uskutočnená úhrada (SFTA – Slnko v sieti); pripravených je ďalších 21 zmlúv na podpis za AVF, 

potom ide zmluva na podpis žiadateľovi a po jeho podpise sa pripraví úhrada;  

 kancelária vykonala kontrolu zaplatenia administratívnych úhrad z doterajších výziev, rozdiely 

menej ako 1 € boli vysporiadané účtovne zaokrúhlením, v jednom prípade bola odoslaná 

výzva na dodatočnú úhradu;  

 Notifikačný proces štátnej pomoci – boli odoslané odpovede AVF na otázky Komisie, ku 

ktorým Komisia zaujme stanovisko; v telefonickej konzultácii kancelária AVF požiadala  aj o 

predbežné stanovisko v čiastkových veciach, paralelne prebieha príprava schémy, ktorá po 

vyjadrení Komisie k prednotifikačnej fáze bude predložená na zjednodušený proces, 

predbežné vyjadrenie Komisie – do konca mesiaca máj predložia stanovisko; v súčasnosti AVF 

uzatvára zmluvy podľa schémy č. 222/2009 o malej pomoci;  

 o doručení a vybavení žiadosti občianskeho združenia „Aliancia Fair-play“ o sprístupnenie 

informácie podľa zákona č. 211/2000 Z. z.; 

  o pozvánke na zasadnutie pracovnej skupiny MK SR k digitalizácii kín, ktoré sa uskutoční 

v piatok 14.5.;  

V priebehu tohto bodu sa na rokovanie dostavil člen rady M. Drobný. 

 

A.2 Predseda informoval členov rady: 
 

 o stretnutí so signatármi výzvy, ktoré sa uskutočnilo 29.4. a zúčastnili sa ho takmer všetci 

členovia rady a DK;  

 o procese podpisovania úhrad z dotačného účtu AVF prostredníctvom systému Gemini na 

prípravu a autorizáciu úhrad; 

 
A.3 Predseda Dozornej komisie AVF informoval členov rady: 

 

 o záveroch z druhého rokovania Dozornej komisie AVF, ktoré sa uskutočnilo 23. apríla 2010 

najmä o uznesení DK č.  03/2010 z  23. 4. 2010, ktorým komisia uložila predsedovi komisie 

v spolupráci s riaditeľom do 17. 5. 2010 predložiť návrh vnútorného predpisu, ktorý bude 

upravovať zásady kontrolnej činnosti Audiovizuálneho fondu. Dozorná komisia predmetný 

návrh prerokuje 21. 5. 2010 a po schválení predloží na rokovanie  Rady AVF. 

V priebehu tohto bodu sa dostavila na rokovanie členka rady M. Gajdošíková. 
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B. Kontrola úloh vyplývajúcich zo zápisu č. 3/2010 a z uznesení: 

Úlohy: 

1. Doplniť do výročnej správy za rok 2009 informácie o príprave a priebehu notifikácie schémy 

štátnej pomoci v audiovízii. 

a. Z: riaditeľ/splnené 

2. Vyhodnotiť pripomienky k návrhu vzorovej zmluvy a predložiť dopracovaný návrh 

a. Z: pracovna skupina pod vedením T. Kamenca/splnené 

 

Číslo uznesenia: Termín: Zodpovedný: Vyhodnotenie: 

19/2010 z  13. 4. 2010 30.4.2010 Riaditeľ splnené  

21/2010 z  13. 4.  2010 4. rokovanie Riaditeľ splnené  

 

V nadväznosti na informáciu o zriadení pracovnej skupiny MK SR k digitalizácii kín predseda rady 

navrhol, aby  rada zrušila uznesenie č. 67/2009 z 15.12.2009 a predniesol návrh uznesenia: 

 

UZNESENIE č.   23/2010 z  11. 5. 2010 

Rada AVF berie na vedomie informáciu riaditeľa, predsedu rady a predsedu dozornej komisie 

o činnosti Audiovizuálneho fondu v období od 17. 3. 2010 do 13. 4. 2010 a kontrolu plnenia úloh a 

uznesení. 

 

2. Hlasovanie: 

ZA:  8 (P. Pašš, J. Paštéková, M. Drobný, M. Gajdošíková; T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda, P. Kolevská), PROTI: 
0, ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.   

 

2. RÔZNE 

Na úvod tohto bodu rada prerokovala návrh na technologické riešenie internetového pripojenia 

Audiovizuálneho fondu predložený v písomnej podobe riaditeľom. 

UZNESENIE č.   24/2010 z  11. 5. 2010 

Rada AVF berie na vedomie doplnenie materiálu Stav informatizácie Audiovizuálneho fondu o 

návrh na technologické riešenie internetového pripojenia vrátane cenových kalkulácií. Súčasne 

s tým v súlade s prílohou k uzneseniu č. 37/2009 z  22. 6. 2009 bod XIII. schvaľuje obstaranie služieb 

na internetové pripojenie a obstaranie licencie na serverový software v limite cenových ponúk 

obsiahnutých v návrhu. 

 

           Z: riaditeľ 

3. Hlasovanie: 

ZA:  8 (P. Pašš, J. Paštéková, M. Drobný, M. Gajdošíková; T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda, P. Kolevská), PROTI: 
0, ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.   

 

V nadväznosti na stretnutie so zástupcami animovanej tvorby a produkcie, ktoré sa uskutočnilo 8.4. a  

stretnutie so signatármi výzvy, ktoré sa uskutočnilo 29.4. predseda rady zhrnul základné podnety 

z týchto rokovaní, ktoré by mala rozpracovať spoločná pracovná skupina zložená zo zástupcov fondu 

a odbornej verejnosti. 
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Podnety zo stretnutia so zástupcami animovanej tvorby a produkcie:  

1. Prehodnotiť členenie štruktúry podpornej činnosti fondu, aby nedochádzalo k „zdvojeniu“ alebo 

prelínaniu jednotlivých oblastí (napr. rodinný animovaný film patrí aj do podprogramu pre detské 

filmy aj do podprogramu pre animované filmy) – prípadne usmerniť žiadateľov odporúčaním, do 

ktorého podprogramu môžu prioritne zaradiť svoj projekt. 

2. Spresniť, čo je výstupom z vývoja animovaného filmu (projektu) s prihliadnutím na európske 

štandardy (napr. pri animovaných seriáloch nebýva výstupom z vývoja storyboard, no AVF ho 

požaduje pri žiadostiach na produkciu animovaných seriálov). V súvislosti s tým upraviť 

podmienky a povinné prílohy k žiadostiam na produkciu animovaných diel. 

3. Skupina tvorcov a producentov animovaných diel môže pripraviť rešerš európskych štandardov 

pre definovanie výstupov z vývoja animovaných diel. 

4. Posudzovanie kalkulácie jednotlivých nákladových položiek v rozpočtoch projektov na 
animované diela. Návrh skupiny tvorcov a producentov animovaných diel – dá k dispozícii fondu 
priemery jednotlivých nákladových položiek za dlhšie obdobie v európskom kontexte. 

a. Návrh – upraviť podmienky predkladania žiadostí tak, aby sa k žiadosti prikladal aj 
prieskum aktuálnej cenovej ponuky na trhu na služby vo vybraných nákladových 
položkách. 

5. Potreba vyššej transparentnosti v procese posudzovania a hodnotenia žiadostí (téma spoločná 
aj so skupinou signatárov výzvy nezávislých producentov a tvorcov) - návrh: zverejňovať 
v štatistikách pre verejnosť súčty bodového hodnotenia každej žiadosti podľa jednotlivých skupín 
kritérií. 

Podnety zo stretnutia so signatármi výzvy: 

1. Zverejňovanie výstupov z hodnotenia žiadostí - návrh: zverejňovať v štatistikách pre verejnosť 
súčty bodového hodnotenia každej žiadosti podľa jednotlivých skupín kritérií.  

 
2. Práca odborných komisií a diskusie o žiadostiach - návrh: komisia by mala ku každej žiadosti 

sformulovať spoločné zdôvodnenie rozhodnutia, komisia by mala diskutovať o predložených 
žiadostiach pred uskutočnením prvého kola hodnotenia (bodovanie). 

 
3. Bodovanie žiadostí členmi komisie - návrh: vytvoriť pracovnú skupinu na prípadnú zmenu kritérií 

a bodovej škály (podklad pre úpravu vnútorného predpisu AVF). 

 
4. Neverejné hodnotenie žiadostí - návrh: pri samotnom hodnotení žiadosti (diskusia o žiadostiach 

a návrhu sumy na podporu) sa na rokovaní komisie nezúčastňuje nikto, iba ak si to sama komisia 
vyžiada. 

 
5. Konflikt záujmov členov odborných komisií – návrh: vypracovať návrh modelu, v ktorom by sa 

hranica konfliktu záujmov (priamy realizačný vzťah) členov odborných komisií posunula ďalej. 

 
6. Kinematografia a televízna komercia – otázka zamerania podpornej činnosti s prioritou na 

náročné a kinematografické diela sa nedá riešiť zamedzením možnosti žiadať na „komerčné“ 
projekty, ale určením priorít na podporu nekomerčných a kinematografických projektov. Dôležité 
je pritom dbať aj na vyváženosť v podpornej činnosti fondu v jeho zameraní na podporu 
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audiovizuálnej kultúry a audiovizuálneho priemyslu. Zároveň je potrebné brať do úvahy aj 
prispievateľov do fondu a ich hodnotovo orientovanú tvorbu a produkciu. 

 
7. Podpora projektov s účasťou členov rady - predmetná otázka je jednou z vecí, ktoré ovplyvňujú 

dôveryhodnosť jednotlivca aj fondu. Signatári vyjadrili názor, že už samotný potenciál konfliktu 
záujmov môže byť vo verejnosti vnímaný ako problém. Riešeniu tejto otázky by malo 
predchádzať riešenie ostatných diskutovaných okruhov. 

 
Na záver predseda rady uviedol, že v zásade sa zúčastnené strany v obidvoch prípadoch dohodli 
potrebe vecného riešenia jednotlivých podnetov tak, aby vznikli konkrétne návrhy na novelizáciu 
vnútorných predpisov fondu a výziev.  
 
V diskusii sa rada zhodla na:  

o  vytvorení spoločnej pracovnej skupiny zloženej zo zástupcov fondu a odbornej verejnosti tak, 

aby v nej boli zastúpené všetky oblasti audiovizuálnej kultúry a priemyslu;  

o  úlohe pracovnej skupiny - spracovanie podnetov z odbornej verejnosti do formy konkrétnych 

návrhov na zmenu vnútorných predpisov, nakoľko zmena zákona nie je v pôsobnosti rady 

fondu;  

UZNESENIE č.   25/2010 z  11. 5. 2010 

Rada AVF zriaďuje pracovnú komisiu zloženú zo zástupcov AVF  a odbornej verejnosti  za účelom 

rozpracovania podnetov z externého prostredia. Členmi komisie za AVF: 

1. M. Luther (gestor pracovnej skupiny a úlohy) 
2. P. Kolevská 
3. P. Pašš 
4. M. Šmatlák 
5. A. Škreko 
6. J. Paštéková 
7. M. Drobný 

 

Súčasne s tým rada ukladá: 

a) riaditeľovi, aby vyzval odbornú verejnosť k tomu, aby navrhla do komisie svojich zástupcov;  

b) gestorovi, aby najneskôr do konca mesiaca zvolal prvé stretnutie pracovnej komisie. 

 

TK: najbližšie rokovanie     Z: riaditeľ a gestor  

 

4. Hlasovanie: 

ZA:  8 (P. Pašš, J. Paštéková, M. Drobný, M. Gajdošíková; T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda, P. Kolevská), PROTI: 
0, ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.   

 
 
 
V súvislosti s prípravou návrhu strategických zámerov a dlhodobej koncepcie rozvoja audiovizuálnej 
kultúry a priemyslu v Slovenskej republike, ktoré rada predkladá na schválenie ministerstvu kultúry, 
poveril predseda všetkých členov rady, aby každý z nich vypracoval do konca júna návrh východísk za 
oblasť, ktorú zastupuje. 
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3. INFORMÁCIA O ROZHODNUTIACH RIADITEĽA K ŽIADOSTIAM PRE VÝZVU Č. 

2/2010 

V súlade s čl. 6 ods. 1 prvá veta rokovacieho poriadku v spojení s § 8 ods. 4 zákona 516/2008 Z. z. 
rada prerokovala tento bod  neverejne. V nadväznosti na podnety z rozpravy sa rada dohodla, že 
v súlade s ustanovením § 4 ods. 2 písm. h) zákona 516/2008 Z. z. si vyžiada jednotlivé vybraté žiadosti 
a ich hodnotenie odbornými komisiami za účelom vyhodnotenia uplatnenia zásad a priorít podpornej 
činnosti fondu a dodržiavania a uplatnenia vnútorných predpisov fondu. Za týmto účelom rada 
vyžrebovala za každú komisiu dve žiadosti (1 odporučenú a 1 neodporučenú na podporu) zo žiadostí 
predložených vo výzve č. 2/2010. 
 

Odborná komisia 1.1   

Číslo žiadosti Žiadateľ Názov projektu 

236/2010-2/1.1.3 
JMB Film and TV Production, 
s.r.o. 

Ozveny hniezda 

98/2010-2/1.1.3 TaO Productions s.r.o. JAZZUS 

Odborná komisia 1.2 a 1.4 

Číslo žiadosti Žiadateľ Názov projektu 
199/2010-2/1.2.5 ALEF Film a Media Group, s.r.o. Čarovný svet animovaného filmu 

140/2010-2/1.2.5 CENTRUM UMENIA - ART for ART 
DODO ŠOŠOKA PANTOMÍMA DŽEZU \"JE TO VŠETKO O 
ŽIVOTE\" 

Odborná komisia 1.3 a 1.5 

Číslo žiadosti Žiadateľ Názov projektu 
204/2010-2/1.3.3 feel me film s.r.o. O sne a snehu 
123/2010-2/1.3.5 Peter Badač Maják 

Odborná komisia 2 

Číslo žiadosti Žiadateľ Názov projektu 

122/2010-2/2.1.1 PubRes s. r. o. 
Bažant Kinematograf 2010 - krátke animované filmy 
Jaroslavy Havettovej 

250/2010-2/2.1.1 Continental film, s.r.o. Mŕtvola musí zomrieť 

Odborná komisia 3 

Číslo žiadosti Žiadateľ Názov projektu 
118/2010-2/3.4 stoptime, s.r.o. (FK Nostalgia) LEGENDY FILMU 

102/2010-2/3.4 Občianske združenie Supertrieda 
Audiovizuálna výchova v celoslovenskom školskom 
Supertrieda. 

Následne rada prerušila rokovanie o tomto bode. 

5. Hlasovanie: 

ZA:  8 (P. Pašš, J. Paštéková, M. Drobný, M. Gajdošíková; T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda, P. Kolevská), PROTI: 
0, ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.   

Na záver tohto bodu sa P. Kolevská ospravedlnila z ďalšieho rokovania a rokovanie opustila.   

 

4. NÁVRH NA ROZDELENIE FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV NA PODPROGRAMY 

PRE VÝZVU Č. 3/2010 

 

UZNESENIE č.   26/2010 z  11. 5. 2010 

Rada AVF podľa čl. 5 ods. 2  Štatútu Audiovizuálneho fondu schvaľuje objem finančných 
prostriedkov Audiovizuálneho fondu vo výške 400.000,- € určený na podpornú činnosť pre výzvu č. 
3/2010 v jednotlivých podprogramoch podľa Štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu 
na rok 2010. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby predložil odbornej komisii pre program č. 2 
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informáciu o výške prostriedkov na prerozdelenie pre žiadosti doručené na základe Výzvy č. 3/2010 
a aby požiadal DK o stanovisko k súladu poskytnutia finančných prostriedkov fondu s ustanovením 
§ 18 ods. 7 zákona č. 516/2008 Z. z. v prípade žiadostí predložených na už zrealizované projekty. 
 
TK: najbližšie zasadnutie rady     Z: riaditeľ 

 

6. Hlasovanie: 

ZA:  7 (P. Pašš, J. Paštéková, M. Drobný, M. Gajdošíková; T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda), PROTI: 0, ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila.   

 

UZNESENIE č.   27/2010 z  11. 5. 2010 

Rada AVF odporúča odbornej komisii pre program č. 2 v jednotlivých podprogramoch počet 

žiadostí na podporu v znení ako je uvedené v prílohe k uzneseniu. 

 

Príloha k uzneseniu č. 27/2010 

Podprogram odporúčaný počet žiadostí na podporu 

2.2.1 8 

2.2.2 3 

2.2.3 5 

2.2.4 4 

spolu 20 

 

7. Hlasovanie: 

ZA:  7 (P. Pašš, J. Paštéková, M. Drobný, M. Gajdošíková; T. Kamenec, M. Luther, R. Ťavoda), PROTI: 0, ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila.   

  

Piate rokovanie rady sa uskutoční v utorok 15.6.2010 o 14,00 hod  v sídle fondu.  

  

Zapísal: B. Bobocký 

Overovateľ zápisu:  T. Kamenec 

 

Bratislava 11.5.2010 

 
prof. Patrik Pašš 
  predseda rady  

                      Audiovizuálneho fondu 

 


